
 NENAD PREDOVAN:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče. Pozdrav svima.  

Moje pitanje je za predsjednika Uprave Holdinga gospodina Ivana Novakovića i moje 

pitanje glasi: koliki je iznos prve rate štetnog kredita od 240 milijuna eura dignutog u rujnu 

prošle godine?  

Svjedoci smo strašnog rasta kamate kako se i vidi na ovome slajdu. Nikad nije bio 

tako strmoglavi rast.  

Kad je kredit uziman kamata je bila 0,984 a prije nekoliko dana, 24. travnja iznosila je 3,637 o 

EURIBOR-u se govori. Dakle narasla je za 3,67 puta u osam mjeseci. Dakle koliko je to kroz 

prvu ratu koju ste isplatili u ožujku više od proklamiranog za tu prvu ratu iz one stope koju ste 

dogovarali u rujnu prošle godine kad je ova Skupština izglasala taj kredit, naravno bez 

oporbe.  

Kad bi se kamatna stopa zamrznula u ovom trenutku mi bi smo za ovu godinu platili 6 

milijuna eura više od proklamiranog. Dakle kad bi se zamrzla a sasvim sigurno se neće 

zamrznuti i sasvim sigurno će ta razlika biti i puno puno veća.  

Dakle da ponovim pitanje, koliko je uplaćeno na račun prve rate koja je trebala doći 

odnosno došla je 1.3. i koliko je to više od proklamiranog u rujnu prošle godine kad je kredit 

uzet, pitanje je za gospodina Novakovića predsjednika Uprave Holdinga.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. pošto je pitanje postavljeno predsjedniku Uprave Holdinga ja ga 

pozivam ovdje, gospodin Novaković, da date odgovor. Gradonačelnik može poslije.  

 

MIRJANA LICHTNER:  

- Može nakon još dvije minute.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Još dvije munute gradonačelnik može nakon predsjednika Uprave.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

Ne, za njega ne. On po Poslovniku može direktno ali zamjenicima da.  

Izvolite.  

 

IVAN NOVAKOVIĆ:  

- Hvala na pitanju.  

S obzirom da tražite točan broj ja predlažem da ga dostavimo u pisanom obliku. 

Vezano za informaciju da su kamatne stope porasle to je točno. Mi imamo kredit vezan uz 

varijabilnu kamatnu stopu, s obzirom da je to trenutno bilo jedino ponuđeno na tržištu. Mi 

smo uspjeli ugovoriti određen instrument fiksiranja te kamatne stope tako da smo mi fiksirali 

kamatnu stopu do 2025. godine kada očekujemo da će postepeno smanjivati se kamate tako da 

naša kamata sigurno neće rasti nadalje.  

Bilo je pitanje koliko više ćemo platiti. Da, istina platit ćemo više. Nažalost 

promijenile su se okolnosti na tržištu kapitala, svi smo svjesni da kamatne stope rastu i da 

jednostavno vrijeme jeftinih kredita je prošlo. Nažalost prijašnje uprave očito su propustile 

priliku kada je bio jeftin novac obnoviti kredite, kada je to bila prilika.  

Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gospodin Novaković.  

Želite li dodatno objašnjenje zastupniče ili dobit ćete pisani odgovor.  

 



TOMISLAV TOMAŠEVIĆ iz klupe:  

- Ili dopuna.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- A dopuna. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao što je predsjednik Uprave Novaković rekao kamate na tržištu u cijeloj Europskoj 

uniji rastu, kao što znate radi inflacije. I mislim da je nevjerojatno da sad vi koji ste taj novac 

potrošili za vrijeme vaše vlasti nas prozivate zašto sada refinanciramo po skupljim kamatama. 

Umjesto da ste tada kad ste potrošili taj novac iskoristili jeftine kamate i refinancirali svoje 

dugove mi to sad moramo radit nažalost u najgore moguće vrijeme. I sad smo mi za to 

odgovorni. Znači to je stvarno nevjerojatno.  

Znači ja bi vas možda uputio da se radije fokusirate na kamatu unutar vaše političke 

stranke koja ide u stečaj jer ni stranku ne možete vodit a kamo li Grad. Možete zamislit u 

kakvom stanju ste nam ostavili Grad i gradska poduzeća kad ni stranku ne možete vodit nego 

ste je otfurali u stečaj i to zato što ne možete se dogovorit ni sa svojim članovima stranke, evo 

zastupnika Lovrića, da li je bilo snimljenih videa u toj kampanji ili nije bilo jer nit ne 

komunicirate.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupniče odnosno gradonačelniče nije tema pitanje financijsko stanje stranke.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Ne mogu dat opomenu jer nemam mogućnosti al' sam ga evo zaustavio u raspravi 

njegovoj i prekinuo.  

Izvolite gospodin Predovan imate pravo na dodatno objašnjenje.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Ne, hoću povredu Poslovnika.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Onda izvolite imate pravo na to.  

 

……(Prazan hod snimke)……  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Dakle povreda je Poslovnika, članak 156. točka 1. govornik za ovom govornicom je 

govorio o potpuno irelevantnoj stvari i onome što nikakve veze nema s mojim pitanjem.  

I velika je primjedba na vas gospodine predsjedniče što ga niste na vrijeme upozorili 

nego ste dopustili da on svoju misao razvija u puno vrijeme koje je imao za odgovor. Ja zaista 

smatram da je to zlouporaba ove govornice i zaista smatram da nije mjesto na konkretno 

pitanje odgovarati s političkim insinuacijama.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče.  

Kao što ste vidjeli još je jedna cijela minuta mislim ostala gradonačelniku, ja sam ga 

zaustavio u raspravi i poslao na mjesto. Opomenu mu ne mogu dati jer nemam poslovnički 

mogućnosti. No dobro. Dakle do povrede Poslovnika nije došlo.  

Idemo dalje. Gospođa…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  



Sad želite dodatno objašnjenje? Izvolite, imate pravo na dodatno objašnjenje.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Hvala lijepa.  

Dakle, gospodine predsjedniče Holdinga, gospodine Novakoviću, jako sam zadovoljan 

s jednim vašim dijelom odgovora a taj odgovor je da je fiksirana stopa pa ću vas molit pisani 

odgovor o tome kako je fiksirana ta stopa, da imamo informaciju, da umirimo javnost.  

A s drugim dijelom sam zapravo zaprepašten, dakle da vi ne možete reći ni okvirno 

koliki je taj iznos rate od 1.3. No dobro i to ću dobiti pisani odgovor.  

Dakle prema proračunu po sadašnjoj kamatnoj stopi na kraju ciklusa cijeloga platit će 

Grad Zagreb 43 milijuna eura više od proklamiranog i to je zaista strašan udarac na građane. 

Što ćete raditi da se sanira ovakva katastrofalna šteta? Da li ćete ići na ovo što je jedan, što je 

vaš koalicijski partner razgovarao u novinama, to je dodatno uznemirilo javnost, da idete i da 

razgovarate o prodaji Gradske plinare Zagreb.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- To je drugo pitanje.  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Vi se morate vratit na objašnjenje prvog pitanja. Dobro?   

 

NENAD PREDOVAN:  

- Dobro.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ajde molim vas.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Dobro.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Je, je, evo ga, vraćamo.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Slažem se, slažem se i hvala vam što ste principijelni ovaj put.  

Znači ovaj kredit je giljotina nad glavom Grada Zagreba i opasno se ljulja. Što ćete 

učiniti da to spriječite? Hoćete li možda povisivati cijene ili ćete možda rasprodavati ono što 

je u zalogu, molim pisani odgovor .  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dobro. Pisani odgovor ćete dakle dobiti, kao što smo čuli od predsjednika Uprave, 

onda nema potrebe za usmenim. O.K.  

Idemo dalje. Sljedeća je zastupnica Gordana Rusak. Izvolite zastupnice.  

 


